
Zápis z OMR dne 8.4.2024  

 

Pozváni: 

Slabý, Kahoun, Hrma, Kuneš, Havlíček, Šimák, Kudrna, Dušek 

Přizváni:  

Kodet 

Přítomni: 

Slabý, Steiger – místo Havlíček, Šimák, Kudrna, Dušek, Kodet 

Omluveni:  

Kahoun, Kuneš, Havlíček, Hrma 

 

 

LS Maršovice – obnova střech: byly zhodnoceny 2 podané nabídky a vybrána 

nabídka od p. Martina Straky. Rada se shodla na tom, že je nutné okamžitě 

provést opravu střech na líhni a spodní odchovně. Dále se rada shodla na 

postupu, aby se v rámci první fáze rekonstrukce nakoupil materiál na opravu 

všech střech, aby se předešlo zdražení materiálu v čase. Prostor na uskladnění 

v Maršovicích je. 

 

Zvyšování členských příspěvků – je nutno řešit v rámci meziročního nárůstu 

inflace, a ne jednorázově v řádu stokorun. 

 

Opakovaně se projednávala otázka nového zákona o myslivosti.  

 

Chovatelská přehlídka proběhla. Na přehlídce proběhlo rozloučení s manželi 

Vaníčkovými. Vystaveno bylo: 130 ks daňků, 820 srnců, 16 muflonů, 7 jelenů sika, 

5 lišek, 1 jezevec, 1 psík mývalovitý, 1 kuna a 3 kusy černé.  

 

Dozorčí rada provedla kontrolu a inventuru. Žádné závady nebyly shledány.  

 



Z účasti na okresním sněmu se omluvili všichni představitelé ORP. Účast potvrdil 

za ČMMJ pan Janota a pan Císař za KVS. 

 

Bylo předjednáno, že MěÚ Neveklov odkoupí masivní stůl a židle z původní 

kanceláře za částku 10.000,-Kč. O tom se bude ještě jednat na zasedání MěÚ 

Neveklov. 

 

20.4.2024 a 8.5.2024 proběhnou lovecké střelecké závody ve Vlašimi. 

 

Na sbor zástupců je předseda OMS BN mimo republiku. Pokud se nepodaří zajistit 

nikoho z OMR na zástup, je možností předat plnou moc k zastupování zástupci 

z OMS Říčany. Ve stejném termínu probíhají na našem OMS opravné zkoušky 

adeptů a LZ ohařů v LS Konopiště. 

 

Po okresním sněmu, před vydáním zápisu z OMR, byla ještě podána nabídka 

k rekonstrukci střech LS Maršovice panem Petrem Toulou z Ratměřic. Jeho 

cenová nabídka je sice až po schválení radními a po okresním sněmu, ale 

ekonomické hledisko (finanční úspora v řádu čtvrt milionu korun) a výrazně 

kvalitnější střešní krytina pro zadávanou práci jsou jednoznačně determinující 

ukazatele, aby OMR provedli autoremeduru provedeného výběru realizační firmy 

pana Straky a následně zahájili jednání s nově vybraným dodavatelem panem 

Toulou. 

 

 

Termín další rady bude 24.6.2024.  


